
 
 
Protokoll 
 
Styrelsemöte Karlskoga Golfklubb 

 
Datum: 2022-10-24 
Tid: kl. 18.00 
Plats: Kansliet, Karlskoga GK 
 
Närvarande: 
Leif Herlufsén   Ordförande 
Robert Carlsson  Ledamot 
Bengt Holm    Ledamot 
Mona Olofsson   Ledamot  
Anna Jonsson   Suppleant 
Thomas Sättermann Suppleant 
Marcus Grimstad  Adjungerad 
Mikael Heiche   Adjungerad 
Peter Bröms   Valberedningen 
 
Dagordning 
 
§ 1  Mötets öppnande 
   

Leif hälsade samtliga närvarande välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§ 2  Val av sekreterare 

  
Styrelsen beslutade att 
välja Marcus Grimstad att föra protokoll under mötet. 
 

§ 3  Val av justerare 
 

Styrelsen beslutade att 
välja Mikael Heiche att justera protokollet. 

 
§ 4  Godkännande av dagordning 
 
   Styrelsen beslutade att 
   godkänna dagordningen. 

 
§ 5  Föregående protokoll 
 

Styrelsen beslutade att 
godkänna föregående protokoll från Karlskoga GK:s ordinarie styrelsemöte 
2022-08-22 och lägga det till handlingarna. 
 

 
§ 6  Rapport från verksamheten 

Marcus föredrog rapporten från verksamheten, se bifogad bilaga. 
 
 

 



§ 7  Ekonomirapport 
Robert föredrog ekonomirapporten. 
Läget är stabilt i både GK och AB. 
 

§ 8 Rapport från banan 
 Ingen rapport har inkommit innan mötet då Mikael har varit sjuk. 
 Alla ytor är luftade och klara för året, det har varit gynnsamma förhållande med torra 

ytor att jobba med. Det har blivit mycket gjort under hösten, dammar är rensade, 
dräneringar och bevattningsläckor lagade. Slyröjning är påbörjad av personalen som 
slutar sin säsongsanställning 31/10. Det ideella gänget kommer plocka in utemöbler 
och göra en hel del insatser på 9-hålsbanan. Bevattningsanläggningen kommer att 
stängas av och blåsas med högtryck inom någon vecka. Vintertäckning av 8 greener 
sker innan snön kommer. Läget på anläggningen ser mycket bra ut där gräset har 
haft en chans att återhämta sig efter säsongen. 
    

§ 9  Rapport från kommittéer   
  Minnesanteckningar från Trivselkommittén har inkommit, se bilaga. 
   
§ 10 Rapport från distriktsstyrelsen 

- 
    
§ 11 Arbetsgrupper styrelsen 

 
Tillgänglighetsgruppen: -  

  
Fastighetsgruppen: 
Gruppen har omarbetat förslaget där maskinhall och personalutrymmen delas upp i 
två längre etapper. I första etappen byggs en ny maskinhall och ventilationen i 
nuvarande verkstad uppdateras med nytt fläktaggregat som även kan användas i 
etapp två. Etapp två där nuvarande personalutrymmen utökas och renoveras 
planeras till 2025 alternativt 2026 och beräknas kunna utföras med egna medel. 
 
Bygglovet är klart muntligt, vi behöver komplettera med rivningsplan för 
utbildningslokalen. SEB har beviljat lånelöfte om 2,6 MKR, Robert träffar Swedbank 
under veckan och vi hoppas få ett positivt besked från dem inom kort.  
 
Pro-gruppen: Gruppen har haft ett inledande möte och ett möte där Stefan Janson, 
klubbrådgivare, och Christian Nilsson, idrottsrådgivare, från SGF deltog. SGF har ett 
omfattande material att tillgå och vi fick tips på klubbar att kontakta som har 
instruktörer som entreprenör respektive anställd.  

 
§ 12 Beslut projekt maskinhall 
 

Styrelsen beslutade att 
Förslå höstårsmötet att uppta nya krediter i Karlskoga Golfklubb om 2,5 MKR 
och bygga ny maskinhall samt byta ut fläkaggregatet i nuvarande verkstad. Total 
kostnad för etapp 1 är beräknad till 3 MKR baserat på utdrag från den totalkalkyl 
för maskinhall och renovering av verkstadslokal som vi fått från KSM/TIAB. 

 
§ 13 Budget 
   

Styrelsen beslutade att 
Godkänna den till höstårsmötet föreslagna budgeten för Karlskoga Golfklubb och 
Karlskoga Drivingrange AB som till årsmötet föreslås namnändras till Karlskoga 
Golf AB och omvandlas till ett av Karlskoga Golfklubb helägt driftsbolag. 



 
§ 14 Åtgärdslistan 

Marcus gick igenom och kompletterade åtgärdslistan, se bifogad bilaga.   
   

§ 15 Övriga frågor 
Marcus och Leif träffar nya ordförande i Degerfors Golf samt en ledamot i styrelsen 
för att prata framtida samarbete. 

 
 Thomas har ordnat med ett testpass med golffys på Colluseum Club för 11 

medlemmar som var väldigt uppskattat. Han kollar med Colluseum om det går att 
förhandla om priset för 10 pass under hösten/vintern. Vi lägger i så fall ut passen på 
MinGolf för anmälan och obligatorisk förbetalning. 

  
  
§ 16 Nästa styrelsemöte, mötets avslutande 
 

Nästa ordinarie styrelsemöte genomförs i januari 2023. 
 
Leif tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat. 

 
 
Vid protokollet          Justeras 
 
 
 
Marcus Grimstad         Mikael Heiche 
 
Planerade möten 2022 
2022-11-24 (höstårsmöte) 
 



Rapport från verksamheten oktober 2021 

Vi är idag 1 715 medlemmar vilket är 73 färre än vid samma tidpunkt 2021 men 3 fler än 2019 innan 

pandemin. 

 

Receptionen stängde för säsongen 16 oktober, rangen kommer vara öppen någon vecka till om inte 

kylan slår till rejält. Då måste alla bollar plockas in och vattnet till bollautomaten kopplas bort.  

Funkis kommer fortsätta med verksamhet i restaurangen tills julborden är avklarade i december. Vi har 

pratat om elförbrukningen och det kommer i princip inte vara någon värme på i de offentliga delarna 

när det inte är gäster i restaurangen. Elförbrukare kommer att slås på stegvis för att undvika spikar då vi 

har ett effektabonnemang och de slås av när de inte används. De har fått ett förslag till nytt hyresavtal 

från och med 2023-01-01 där ingen verksamhet skall förekomma jan-mars och där de betalar halva 

kostnaden för elen minus hyran. 

Jag skall på juniormötet i distriktet måndag 21 november, om någon vill följa med är det bra.  

Leif och jag representerar Karlskoga GK på Örebro Läns Golfförbunds höstårsmöte måndag 14 

november.  

2021-10-25 

Marcus Grimstad 



Minnesanteckningar från Trivselkommitténs möte den 19 oktober 2022 
 
 

 

 

Närvarande:  

Karin Stenström, Ordförande.  

Närvarande: Kristina Nygren, Peter Josbo, Susann Öhrn  

Ej närvarande: Kjell Ivarsson, Anders Öhrn. 

 

Karin inledde mötet och hälsade alla välkomna. 

 

 

Vårresa 2023 

Bosse Lindstedt och Manfred Wasserfaller har inlett arbetet med att ta in offerter för en klubbresa.  

 

Bumles 36-54 träning 

Det har varit få deltagare under säsongen. Har även varit färre deltagare som tagit grönt kort i år 

vilket kan förklara det låga deltagarantalet. Janne Skoglund kommer vara kvar som PRO nästa 

säsong också. 

 

Övrigt 

TK medverkade med priser under funktionärsgolften.  

 

Karin som representant för TK har haft möte med Senior kommittén angående höstgolf, den 

kommer förläggas till söndagar på korthålsbanan med startavgift 50:-/ gång. Prisutdelning efter 

”säsongsavslut”. Lista finns framtagen på starters som kommer ha ansvar för höstgolfen.  

 

Initiativet med golf värdar från klubbens ligor har fungerat bra, mestadels positiv inställning dock 

svårare få värdar under juli mht semesterperiod.  

 

Framtiden för TK ligger hos Styrelsen men bibehålls tills vidare. Flera medverkande i TK upplever 

att vi inte tillför så mycket.  

 

Tankar kring ngn typ av upptakt i form av scramble vid vårstädning i samarbete med 

Golfretaurangen diskuterades kring.  

 

Karin avslutade mötet och tackade alla.  

 

 

 

/Susann  
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